
Kära förebedjare! 
Advent - ljus - hopp, det är orden som kommer för mig denna tid. 
Ljuset är så centralt i vår tro. Kristus är världens ljus! 
I bibeln möter vi ljuset, från första Mosebokens "Gud sade: varde ljus och det blev 
ljus och Gud såg att ljuset var gott" och till Uppenbarelsebokens sista kapitel: "Och 
ingen natt skall vara mer och de behöver inte någon lampas ljus, inte heller solens 
ljus, ty herren Gud ska lysa över dem". 
Vi kristna har en gåva att ge våra medmänniskor, vi har ljuset. I ljuset finns hoppet 
och när det skänks som gåva finns kärleken där i. Dessa tre saker hänger nära ihop. 
Under advent kan vi varje dag ge Kristi ljus vidare till människor som är ledsna, 
deprimerade, besvikna och ensamma. Kristus är "det sanna ljuset, som ger ljus åt 
alla människor" står det i Johannesevangeliet 1:9. Det är vår underbara uppgift att ge 
människorna detta ljus och vi måste påminna oss själva om det när vi själva känner 
oss ledsna, deprimerade, besvikna och ensamma - "ljuset lyser i mörkret och mörkret 
har inte övervunnit det" (Joh 1:4) 
Med dessa ord önskar jag er en ljus och hoppfull advent. 
Förenade i bön, 
Elsa 
 


